
 

Isten Jelenléte az életünkben 

/2017.09.10.-i Istentisztelet rövidített jegyzete/ 

Sokunk imádkozik ébredésért, mind személyes, mind egyházi vagy gyülekezeti szinten. Tudjuk, hogy 

jó dolog az ébredés, sok izgalmas dolog történik olyankor, csodák, megtérők tömegei stb. Láthatjuk 

majd, hogy nem csak furcsa emberek gyülekezete vagyunk, tele lesz a Dűrer kert imádkozókkal, 

megtérőkkel, dicsőítések, imakörök, éjjel nappal 0-24-ben. Ez jó dolog, csodálatos lesz - én várom 

már. Amikről most beszélni fogunk, az mind az egyéni életedben történő ébredésre, mind a családi 

szinten, közösségileg, gyülekezeti és eklézsia szintjére is vonatkozik, érvényes. 

Csodálatos egy ilyen ébredés, de érdekes az is, hogy mi az előzménye, feltétele egy ébredésnek és, 

hogy mi lesz az ébredés után. Nem fogok az utána lévő dolgokkal most foglalkozni, legyen elég annyi, 

hogy nagyon kemény idők jönnek rá. Mikor ébredésért imádkozol, tudnod kell, hogy egyben a saját 

üldöztetésedért is imádkozol. 2Tim 3:12 De mindazok is, akik kegyesen akarnak élni Krisztus 

Jézusban, üldöztetni fognak. 

Megtapasztaltad ezt már megtérésedkor is, meg tán egy-egy helyzetben azóta, de ez nem azonos 

azzal a mérettel és intenzitással, mikor a két királyság összecsap. A világ, az ördög által menedzselt 

new order, Új világrend nem véletlenül fog előállni, valójában az Isten Királyságának megállítására 

tett utolsó kísérlete lesz, és kemény, tomboló bukott kísérlet lesz. Nem fogok most erre kitérni, és 

nem törvény, de akinek lesz módja és akarja meghallani, érdemes úgy tervezni költözését, 

építkezését, hogy legyen a közeledben testvér, kipróbált testvérek, de az ez irányú igei látásomat 

majd egyszer elmondom, mikor ezt a témát vesszük, ha Isten megengedi.  

Szóval, Jézus elítéltetésének oka, valódi oka, prófétikusan fel is lett szegezve a feje fölé: a zsidók 

KIRÁLYA. A tanító Jézus, a szociálisan érzékeny gyógyító Jézus, az senkire nem veszélyes, max. más 

vallásokra- és a világi hatalom, mint ártalmatlan szektát látta és látja bennünk, mikor ilyenekkel 

foglalkozunk. De abban a pillanatban, hogy Jézus a Királyságról beszélt, Királyról –az politikai 

támadásnak vették. Miért? Mert más síkon ugyan, de valóban politikai, rendszer szintű támadás. Az 

európai kereszténységre üldöztetés vár, mikortól? Mikor létezésével, kultúrájával, szellemi erejével 

és erkölcsiségével láthatóan is különválik az őt körülvevő rendszertől. (Csak gondolj, a muszlimok 

nem fürdőznek együtt ismeretlen férfiak és nők kontra európai hisztéria, gúnyolódás témájára, 

intenzitására a médiában.) 

Az üldözés, vagy ellenséges nyomás - az velejárója az igazi kereszténységnek. Gondolj a barátaidra, 

családodra. Megtértél - és el kezdenek „üldözni”, nem fogadják el, zavarja őket. Pedig nem rabló 

lettél, sőt- még az általuk is elvileg helyes erkölcsi dolgok szerint kezdesz el élni, de mégis, az 

újjászületésed valahogy kivágja a biztosítékot. És jönnek a szavak: szektás lettél, unalmas, középkori, 

vallásos, fanatikus stb. Még tovább megyek: hívő barátok, hívő rokonok felől is jöhet ilyenfajta 

nyomás:  jaj, csak az Isten, meg a gyüli, meg a szolgálat, túl komolyan veszed. Ha belegondolsz - nem 

furcsa, mikor a hívők lebeszélik egymást az egyre nagyobb elköteleződésről? 

2Tim 3:12 De mindazok is, akik kegyesen akarnak élni Krisztus Jézusban, üldöztetni fognak. 

Ez egy olyan jelenség, ami persze szomorú, de megtapasztalja minden újjászületett, pontosan 

ugyanúgy, amiként Jézus is: Ján 1:4 Ő benne vala az élet, és az élet vala az emberek világossága; 1:5 

És a világosság a sötétségben fénylik, de a sötétség nem fogadta be azt. 



Helyettesítsd be nyugodtan a saját neveddel: Te benned van az élet, ez lehetne az emberek 

világossága, ez a világosság fénylik, de a többi emberben lévő sötétség miatt, azok egyszerűen nem 

tudják befogadni.  

Összegezve tehát, mikor ébredés van, üldözés és konfrontáció is van. Mi váltja ki a haragot? Mit 

érzékelnek akkor, mikor még nem is szólaltál meg, vagy tettél olyan dolgokat, amik rosszak lennének? 

Ami a kiváltó ok, az a kenet, a Szellem tüze. Amikor egy hívő tűzzel van telve, mikor egy szolgálat 

tűzzel van telve, mikor az egyház tűzzel van telve - az mindig meglátszik és megérződik. Nem lehet 

elrejteni, a hegyen épült várost. Nem lehet.  

Ma hiszem, hogy Isten akar engem, téged, minket tűzbe hozni, felébreszteni és új minőségben látni. 

Had mondjam el, hogy ha nem akarsz ébredést, akkor valószínűleg alszol. Az alvó egyik 

legkülönösebb tulajdonsága, hogy nem tudja magát felkelteni, külső inger kell. Amennyiben alszol, 

akkor vagy angyalokat, vagy az Igehirdetésen, olvasáson keresztül az igét, vagy szituációkat (vihar, 

cethal stb.) fog az Atya küldeni, hogy ébredj fel. Még hozzá most.  

Nézzük meg az első, „mini ébredést”, a mintát, és meglátjuk, hogy több érdekesség van, amiket az 

életünkre muszáj lesz vonatkoztatni, elgondolni. 

Apcs 1:3 Azután, hogy szenvedett, sok bizonysággal állott élve az apostolok elé, úgyhogy azok 

negyven napon át láthatták őt, és ezalatt az Isten királyságáról szólt hozzájuk. 1:4 Mialatt együtt volt 

velük, megparancsolta nekik, hogy Jeruzsálemből ne távozzanak el, hanem várják meg az Atya 

ígéretét, „melyet hallottatok tőlem. 1:5 Mert János vízbe merített, ti ellenben nem sok nap múltán 

Szent Szellembe fogtok bemerülni." 

Miután Jézus feltámadt, tanított a Királyságról, majd azt mondta, hogy most együtt, közösen, egy 

helyen várakozzatok, és majd küldöm az ígért dolgokat. Ezt is tették, nem is tudván pontosan, hogy 

mire várnak: 

Apcs 2:1 És mikor a pünkösd napja eljött, mindnyájan egy akarattal együtt voltak.  

1. Ez fontos alap: egy akarattal kell lennünk. Először is Istennel ÉS másokkal. Olyanokkal, akik 

ugyanezt akarják. A kereszténységben Isten nem adott más lehetőséget: Isten és a testvéri, szellemi 

családi közösség együtt alkotja a teljességet. Nem lehet vagy – vagy. Ebben az egy akaratban, 

várakoznod kell a felházban. Ez nem semmittevés. Ez egyfajta elzárkózás, el – és megszentelődés 

ideje. Ezek a tesók, akik ugyanígy voltak, akarták a megígért dolgokat. Valami többet akartak. Olyan 

többet, amiről, igazán nem is volt fogalmuk. Valószínűleg Jézusról, a feltámadottról és a Királyságról 

beszéltek, azt tanulmányozták, nem filmeket néztek, vagy zenéket hallgattak. Az induló létszám 

menet közben leapadt, és maradt 120, akik tényleg akartak valami többet. 

2:2 És lőn nagy hirtelenséggel az égből mintegy sebesen zúgó szélnek zendülése, és eltelé az egész 

házat, ahol ülnek vala. 2:3 És megjelentek előttük kettős tüzes nyelvek és üle mindenikre azok közül. 

2:4 És megtelének mindnyájan Szent Lélekkel, és kezdének szólni más nyelveken, amint a Lélek adta 

nekik szólniok. 2:5 Lakoznak vala pedig Jeruzsálemben zsidók, istenfélő férfiak, minden nép közül, 

melyek az ég alatt vannak. 2:6 Minekutána pedig ez a zúgás lőn, egybegyűle a sokaság és 

megzavarodék, mivelhogy mindegyik a maga nyelvén hallá őket szólni. 2:7 Álmélkodnak pedig 

mindnyájan és csodálkoznak vala, mondván egymásnak: Nemde nem galileusok-e ezek mindnyájan, 

akik szólnak? 2:8 Mimódon halljuk hát [őket], ki-ki közülünk a saját nyelvén, amelyben születtünk? 

2:9 Párthusok és médek és elámiták, és kik lakozunk Mezopotámiában, Júdeában és Kappadóciában, 

Pontusban és Ázsiában, 2:10 Frigiában és Pamfiliában, Egyiptomban és Líbiának tartományiban, mely 

Ciréne mellett van, és a római jövevények, mind zsidók, mind prozelitusok, 2:11 Krétaiak és arabok, 



halljuk amint szólják a mi nyelvünkön az Istennek nagyságos dolgait. 2:12 Álmélkodnak vala pedig 

mindnyájan és zavarban valának, egymásnak ezt mondván: Vajon mi akar ez lenni? Apcs 2:13 Mások 

pedig csúfolódva mondának: Édes bortól részegedtek meg. 

A végével kezdtem, és itt is arra utalok először- érdemes látni, hogy mi a következménye a 

Jelenlétnek, a Tűznek, a Kenetnek: sokaság gyűlik egybe; álmélkodnak, csodálkoznak, felismerik a 

jelet és azt is, h Istenről van szó. Egyfelől. De másfelől, megjelenik ugyan abban a pillanatban egy 

másik csoport, akik gúnyolódnak, leszólják. Nem semlegesek, hanem ellenségesen viszonyulnak. 

De ami engem most izgat, érdekel, foglalkoztat, az nem a következmény, hanem az előzmény: a 

felkenetés, a Jelenét érkezése, elérése.  

Tudod, sokat beszélünk arról, hogy a Királyság milyen csodálatos, hogy izgalmas, h öröm, erő, 

szeretet, békesség van benne, meg sok csoda! Ez nagyon jó. Én akarok csodákat, angyalokat, 

gyógyulásokat, ilyeneket, de leginkább megint arra kezdek vágyódni, h Ő valóságosan Jelenléttel 

megjelenjen. Életemben, életvitelemben és szolgálatomban. Tudnod kell, hogy valóban akarod –e 

ezt a többet, mert csak az erőszakosok ragadják meg. Jel 21:7 Aki győz, örökségül nyer mindent; és 

annak Istene leszek, és az fiam lesz nekem. 21:8 A gyáváknak pedig és hitetleneknek, és 

utálatosoknak és gyilkosoknak, és paráznáknak és bűbájosoknak, és bálványimádóknak és minden 

hazugoknak, azoknak része a tűzzel és kénkővel égő tóban [lesz], ami a második halál. 

Szóval ez a hit harca, hogy megragadjam a királyságot, hogy belépő pontja legyek a Mennynek. De 

a királyság elválaszthatatlan a Királytól, Jézus Krisztustól. A Király Személye és Jelenléte nélküli 

királysági üzenetek, pusztán szellemi elvekké degradálódnak, és önsegítő módszerekké válhatnak. 

Erre nagyon kell figyelni, mert ŐRÁ NÉZVE vannak mindenek. Ez a motivációd célja lesz, ide fog 

letisztulni Isten kezében. Először magunkért, aztán, a szellemi családért, eklézsia, királyságért, de a 

legvégső, legjobb motiváció: Őmiatta. 

Ma, nem elsősorban elméletekre és igazságokra van csak szükség, hanem elképesztő mód kell az Ő 

JELENLÉTE, sekinája, dicsősége- bárhogy is fogalmazod, a Jelenléte. Az Ő Jelenléte, ami elkezdi a 

dolgokat, beindítja, változást hoz. 

2:2 És lőn nagy hirtelenséggel az égből mintegy sebesen zúgó szélnek zendülése, és eltelé az egész 

házat, ahol ülnek vala. 2:3 És megjelentek előttük kettős tüzes nyelvek és üle mindenikre azok közül. 

2:4 És megtelének mindnyájan Szent Lélekkel, és kezdének szólni más nyelveken, amint a Lélek adta 

nekik szólniok. 

Itt tehát, megjelent a Jelenét! Fontos: ezek a tanítványok ültek. Időztek. Nem ügyeket intéztek. 

Mózes nem hiszem, hogy a hegyen ki berohangált volna a Dicsőséges Jelenlétből telefonálni, ügyeket 

intézni, shoppingolni. A megdicsőülés hegyén is, Péterék azon nyomban ott akartak maradni. Jákób 

is, ha már ott volt a Jelenlét, azt mondta: addig bizony nem eresztelek, míg meg nem áldasz engem, 

míg nem történik valami bennem vagy velem. A TÖBBNEK ára van: idő, ülés, várakozás, megtérés, 

így sétálsz fel a hegyre, a találkozás hegyére, a JELENLÉTBE. Én ezt akarom, most már a végére 

akarok járni, hogy milyen is a több.  

Ami megtérésem óta izgatott, és soha senki nem válaszolt rá, az egy rag volt. Nem tudtam sosem 

szabadulni attól a gondolattól, hogy ez fontos rag, hogy van különbség. Ez a rag: hogy rájuk. Rájuk 

szállt a szent szellem és aztán meg is teltek vele. ez nekem két különböző dolognak tűnt és tűnik ma 

is. Ráadásul ezek a tanítványok már Jézus óta újjá voltak születve, már lehelt beléjük az Úr Lelket, 

szóval nem most költözött beléjük a Szent Szellem. Ezek szerint, itt a lényeg nem a Szent Szellem 

keresztség, hanem más, ami szintén kapcsolódik a Szellem munkájához, Személyéhez. 



Máté 3:11 Én ugyan vízzel keresztellek titeket megtérésre, de aki utánam jő, erősebb nálamnál, 

akinek saruját hordozni sem vagyok méltó; ő Szent Lélekkel és tűzzel keresztel majd titeket. 3:12 

Akinek szóró lapát van az ő kezében, és megtisztítja az ő szérűjét; és az ő gabonáját csűrbe takarítja, 

a polyvát pedig megégeti olthatatlan tűzzel. 

Sosem tudta nekem senki megmondani, hogy ez két dolog vagy ugyanaz? De legbelül mindig azt 

éreztem, hogy merjek hinni annak, amit olvasok: ez két külön dolog. A Szent Szellem miután 

megtérünk, lakozást vesz bennünk, ez az, hogy megkeresztel. De a tűz-keresztség más. Az egy olyan 

találkozás a Jelenléttel, ami minden mást eléget, ami megváltoztat végérvényesen dolgokat. Nem 

akarok most teológiát gyártani, mert lehet, tévedek, de a lényeg nem változna: ha be vagy telve Szent 

Szellemmel, akkor tűz lesz benned és rajtad. 

A Szent Szellem minden hívőben benne van, de nem minden hívőn nyugszik meg Jelenlétével! 

Szerintem ez az igazi kihívás! Hogy tanuljunk olyanná válni, akik Jelenlétének hordozói, olyanok, 

akiken folyamatosan ott nyugszik! Annak ténye, hogy ő bennem van, az értem van, de az, hogy Ő 

rajtam megnyugszik, az érted van, a körülöttünk lévőkért! 

Meg kell értened, különösen azokhoz szólok, akik szolgálni akarják a Királyt a Királyságban, hogy vagy 

Isten Tűzével, Kenetével tesszük, vagy idegen tűzzel. De Isten Jelenléte nem nyugszik meg csak úgy 

rajtunk. Radikális döntést vár el az Úr, hogy akarod-e a kenetet, a nagyobbat, a többet vagy sem, és 

ha akarod, akkor tudnod kell fizetni érte. A kenetnek, a Jelenlétnek tudniillik ára van: az életed, az 

összetöretéseid, az alávetettséged Istennek. 

Sok keresztény nem veszi tudomásul, hogy több rossz dolog azért történik meg az emberrel, mert az 

a hívatása, hogy Isten igazsága legyen Krisztusban, ezért a sátáni erőknek lesz elsődleges célpontja. 

De nem Isten akarata, hogy ennek a harcnak akár egyetlen újjászületett keresztény is az áldozata 

legyen. Azonban, ha a keresztények nem veszik fel a harcot a Gonosszal szemben, akkor a bukás 

elkerülhetetlen. És a harc először is benned kezdődik. Nem akarok most róla beszéni, majd 

legközelebb, de KI IS VAGY TE valójában? Ki a mennyei TE? Ezen gondolkozz el jövő hétig. Nem arról h 

ki vagy most, hanem, h ki is vagy TE a mennyei minta szerint.  

Az egyház fantasztikus Jelenléttel lesz telve az utolsó időkben, és erről ír is az Ige. Ézsaiás 33.14-15-

ben a következőt olvashatjuk: 

“Megrettentek a bűnösök Sionban,(Gyülekezetekben!) félelem fogja el a gazokat (KJV: képmutatók): 

ki lakhat közülünk megemésztő tűzzel, ki lakhat közülünk örök hőséggel? Aki igazságban jár és 

egyenesen beszél, aki megveti a zsarolt nyereséget, aki kezeit rázván, nem vesz ajándékot, aki fülét 

bedugja, hogy véres tervet ne halljon, és szemeit befogja, hogy gonoszt ne lásson.” 

Hiszem, hogy a következő ébredés, illetve gyülekezeti minta van itt leírva. TŰZ, JELENLÉT lesz a 

gyülekezeteben! Az apcselben írják, hogy volt egy korszak, mikor olyan volt a Jelenlét, hogy a 

bűnösök nem mertek belépni! És nekünk, utolsó idők hívőinek, ebben a tűzben kell élnünk! Ezt a 

Jelenlétet kell tudni hordoznunk! Ennek a megemésztő tűzben való élésnek van pár jellemzője: 

1. “ Aki igazságban jár és egyenesen beszél”. (Ézs. 33.15) Ez azokra vonatkozik, akik világosságban 

járnak, akik őszinték a magánéletükben. Nem tökéletesek, de őszinték. Nem képmutatók. Van 

valami a gyülekezetben, amitől jobban kell félni, mint bármi mástól, hogy az emberek egy olyan 

benyomást keltenek a saját szellemi állapotukról, ami nem igaz. Azt a benyomást kelted az 

emberekben, hogy sokat imádkozol, holott egyáltalán nem imádkozol? Azt a benyomást kelted az 

emberekben, hogy sokat böjtölsz, holott nem böjtölsz sokat? Azt szeretnéd, hogy mások őszintének 



tartsanak, holott nem vagy az? Amikor gödörben vagy az nem azért van, mert nem vagy tökéletes, 

hanem mert nem vagy őszinte. Isten arra vágyik, hogy bennünk igazság lakozzon.  

2. „Visszautasítjuk a jogtalan nyereséget”. (Ézs. 33.15) – más szóval, becsületesek és megbízhatóak 

vagyunk a pénzkezelés területén. Mi talán arra gondolunk, hogy Istennel szemben a másik úr a 

Sátán, de Jézus maga mondta a Luk. 16.13-ban, hogy a másik úr Istennel szemben a mammon (pénz 

és az anyagi gazdagság!) Egyetlen hívő sem gondol arra, hogy szeresse Istent és a Sátánt is egyszerre. 

Sok hívő gondolja azonban azt, hogy egyidejűleg szeretheti a pénzt és Istent is. Egyetlen hívő sem 

követi el azt a hibát, hogy a Sátánt dicsőítse, de hívők milliói dicsőítik ma a mammont, akik azt 

gondolják, hogy egyidejűleg Istent is dicsőíthetik. Nem dicsőíthetik azonban Istent, ha nem 

becsületesek a pénzkezelés területén. Nem fogják fel, hogy a mammon eltávolít egy személyt az igaz 

és élő Istentől. 

3. „Bedugjuk a fülünket, hogy ne halljuk meg a gonosz tervét”. (Ézs. 33.15) Ez több annál, minthogy 

ne pletykálkodjunk, hanem arra utal, hogy meg se akarjuk hallani, ha más pletykálkodik. Az istenfélő 

ember bedugja a fülét nemcsak a testvérek fő vádlójának (Jel. 12.10), hanem a vádló szolgáinak 

meghallására is! 

4. „Befogjuk a szemünket, hogy ne lássuk meg a gonosz dolgokat”. Ez a két testi érzékszervünk – a 

hallás és a látás – a két fő csatorna, amin keresztül gonosz dolgok mehetnek be az elménkbe. El kell 

döntenünk, hogy mit engedünk bemenni. Aki megemésztő tűzben éli az életét, az nem tekinthet 

olyan dolgokra, amik beszennyezik a szellemét, lsd. filmek, televízió, internet vagy akár strand. 

Jézus nem kevesebbet mond: ha valami megbotránkoztat, vágd le, dobd ki. Nem a nyilvánvaló 

bűnökről beszél, hanem arról, amiben TE megbotlanál. Tudom, h most mire gondolsz - akkor mi 

marad meg? És ugye, jön megint az örömtelenségtől való félelem. Nos, el kell hinnem, hogy ha én 

megüresítem magam, Ő majd betölt.  

Isten szolgáinak, és mindannyian ezek vagyunk, ezzel a tűzzel kellene rendelkeznünk. Zsolt 104:4 Aki 

a szeleket teszi követeivé, a lángoló tüzet szolgáivá. 

Jer 20:9 Azért azt mondom: Nem emlékezem róla, sem az ő nevében többé nem szólok; de mintha 

égő tűz volna szívemben, az én csontjaimba rekesztetve, és erőlködöm, hogy elviseljem azt, de nem 

tehetem. 

Jeremiás, Pál is megfogalmazta a megtapasztalást: tűz van bennük és nem tudnak nem engedni 

annak a tűznek. Ez a tűz, ez a kettős lángnyelv, ami ránk akar szállni, meg akarna nyugodni rajtunk- a 

Jelenlétből származik, Attól, Aki a Hegyen várja a találkozást az övéivel, azokkal, akik ki akarják fizetni 

az árat. 

Zsolt 24:3 Kicsoda megy fel az Úr hegyére? És kicsoda áll meg az ő szent helyén? 24:4 Az ártatlan 

kezű és tiszta szívű, aki nem adja lelkét hiábavalóságra, és nem esküszik meg csalárdságra. 24:5 

Áldást nyer az Úrtól, és igazságot az üdvösség Istenétől. 24:6 Ilyen az őt keresők nemzetsége, a 

Jákób [nemzetsége], akik a te orcádat keresik. Szela. 24:7 Ti kapuk, emeljétek fel fejeiteket, és 

emelkedjetek fel ti örökkévaló ajtók; hadd menjen be a dicsőség királya. 24:8 Kicsoda ez a dicsőség 

királya? Az erős és hatalmas Úr, az erős hadakozó Úr. 24:9 Ti kapuk, emeljétek fel fejeiteket, és 

emelkedjetek fel örökkévaló ajtók, hadd menjen be a dicsőség királya! 24:10 Kicsoda ez a dicsőség 

királya? A seregek Ura, ő a dicsőség királya. Szela. 

Az utolsó idők egyháza, ilyen lesz: már csak az Ő orcáját keresik. Hiszem, hogy ha be tudunk menni 

az Ő Jelenlétébe, akkor átmegyünk a tűzkeresztségen, és akkor valami egészen új dolog kezdődik el, 

személyesen, gyülekezeti és eklézsia szintjén, és olyan ébredés, ami az örökkévalóságban is tart. 


